

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNION LAND DEVELOPMENT CORPORATION Date: 24-04-2024 03:23:53 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاتحاد لتطوير الاراضي التاريخ: 2024-04-24 03:23:53 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
UNION LAND DEVELOPMENT CORPORATION announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة الاتحاد لتطوير الاراضي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 23-04-2024	تاريخ الحدث الجوهري: 2024-04-23
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
Greeting and respect Please be informed that on 4/23/2024, Union Land Development Company P.S.C. placed a precautionary seizure on any shares or securities owned by the following companies, according to the details below Union Tobacco & Cigarette Industries, Establishment No. 200002652, with an amount of (6,145,073.624) dinars - Union Investments Corporation P.S.C. establishment No. 200009713, with an amount of (12,267,099.022) dinars - Yours sincerely	السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين الموضوع:- القاء الحجز التحفظي تحية واحترام ،،، يرجى التفضل بالعلم بان شركة الاتحاد لتطوير الاراضي قامت بتاريخ 2024/4/23 بإلقاء الحجز التحفظي على اية اسهم أو أوراق مالية تعود ملكيتها للشركات التالية وحسب التفاصيل أدناه: 1. شركة مصانع الاتحاد لانتاج التبغ والسجائر/شركة مساهمة عامة محدوده منشأه رقم 200002652 بمبلغ وقدره (6,145,073.624) دينار. 2. شركة الاتحاد للاستثمارات المالية منشأه رقم 200009713 بمبلغ وقدره (12,267,099.022) دينار. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Nesrin Otaibi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Nesrin Otaibi